WhatsSaaS 隐私协议



WhatsSaaS 软件主要提供项目管理模块,任务管理模块,企业网盘模块和人员资料管理模块。我们提供离线安装包给用户自行独立部署安装到用户的服务器上,我们没有任何线上 SAAS 运行版本,WhatsSaaS 官网线上 DEMO 版紧供测试所用,请勿上传任何涉及隐私的文档和数据,WhatsSaaS 支持纯离线环境运营,我们严格遵守《个人信息保护法》的相关规定,不会以任何形式收集和处理用户的数据和文档,并且任何数据均不会传输回 WhatsSaaS 的任何服务器上,用户在正式使用 WhatsSaaS 软件前,请务必对 WhatsSaaS 系统进行充分测试和验证,并作持久监控,确保软件符合公司对功能要求和数据安全需求。下面将对 WhatsSaaS 的数据隐私政策进行详细描述,请用户详细阅读每一条内容,若用户正式使用 WhatsSaaS 软件则表示用户已同意 WhatsSaaS 的所有隐私协议。

- 1. 请正确并合法地使用 WhatsSaaS 软件,请遵守国家法律法规,不得把 WhatsSaaS 用于非法场景和 从事任何违法犯罪活动,若用户独立部署 WhatsSaaS 后,若发生任何违法行为,该责任均由用户自 行负责,WhatsSaaS 一律概不负责。
- 2. 建议用户在纯离线环境(内网环境)下运行该系统,WhatsSaaS 所有软件组件均支持离线运行,以保护用户数据安全,独立部署之后,我们没有任何能力,也不会监控,收集,控制用户的任何数据,用户必须对自己对数据进行全程控制和安全负责。
- 3. 如果用户需要将系统部署到云端,我们建议你全程监控系统的数据交互动作,以确保不会被任何机构和组织监听贵司的数据。
- 4. 请用户自行保护自己到服务器安全,请务必安装防火墙和杀毒软件等安全措施,并定期备份数据库和系统文档数据,用户有责任自行保证数据完整性和系统的可用性。WhatsSaaS 没有责任保证用户的数据完整、若用户数据发生丢失、WhatsSaaS 没有能力进行数据恢复服务。
- 5. 我们不能保证系统版本更新没有任何 Bugs, 我们在发布版本时会进行充分测试, 若用户在更新版本时, 请先充分测试再发布到正式环境, 版本升级时也确保旧版本先进行数据和文件备份, 再进行切换, 以保证数据安全。

- 6. 如果用户使用人数超过 WhatsSaaS 默认限制,我们只提供离线激活激活码 license,不需要联网激活。
- 7. 请同意以上 6 点声明后再使用 WhatsSaaS 软件,用户使用 WhatsSaaS 软件则表示你已查阅该协议并同意所有协议内容

WhatsSaaS 沟通邮箱: market@teamwork.market 本隐私政策更新日期: 2022 年 11 月 28 日

本隐私政策版本: 2022 V1

WhatsSaaS Privacy Policy

WhatsSaaS software mainly provides project management module, task management module, enterprise network disk module and personnel data management module. We provide offline installation packages for users to independently deploy and install on users' servers. We don't have any online SAAS running version. The online DEMO version of WhatsSaaS in official website is used for testing. Please don't upload any documents and data involving privacy. WhatsSaaS supports pure offline operation. We strictly abide by the relevant provisions of the Personal Information Protection Law and will not collect and process users' data and documents in any form. And any data will not be transmitted back to any server of WhatsSaaS. Before users officially use WhatsSaaS software, please fully test and verify the WhatsSaaS system, and monitor it for a long time to ensure that the software meets the company's functional requirements and data security requirements. The data privacy policy of WhatsSaaS will be described in detail below. Users are asked to read each item in detail. If users officially use WhatsSaaS software, it means that users have agreed to all privacy agreements of WhatsSaaS.

- 1. Please use WhatsSaaS software correctly and legally. Please abide by national laws and regulations, and do not use WhatsSaaS in illegal scenes or engage in any illegal and criminal activities. If the user independently deploys WhatsSaaS, the user shall be responsible for any illegal acts, and WhatsSaaS shall not be responsible for any of them.
- 2. Users are advised to run the system in a pure offline environment (intranet environment). All software components of WhatsSaaS support offline operation to protect the security of users' data. After independent deployment, we have no ability and will not monitor,

collect and control any data of users. Users must be responsible for the whole process control and security of their data.

- 3. If users need to deploy the system to the cloud, we suggest that you monitor the data interaction of the system in the whole process to ensure that your company's data will not be monitored by any institution or organization.
- 4. Users are requested to protect themselves from the server security. Please be sure to install security measures such as firewall and anti-virus software, and regularly back up database and system document data. Users are responsible for ensuring data integrity and system availability. WhatsSaaS has no responsibility to ensure the integrity of users' data. If users' data is lost, WhatsSaaS has no ability to provide data recovery services.
- 5. We can't guarantee that there will be no Bugs in the system version update. We will fully test it when releasing the version. If users update the version, please fully test it before releasing it to the official environment. When upgrading the version, make sure that the old version is backed up with data and files before switching, so as to ensure data security.
- 6. If the number of users exceeds the default limit of WhatsSaaS, we only provide offline activation activation code license, and do not need online activation.
- 7. Please agree to the above 6-point statement before using WhatsSaaS software. When users use WhatsSaaS software, it means that you have checked the agreement and agreed to all the contents of the agreement.

WhatsSaaS communication email: market@teamwork.market
This Privacy Policy was updated on November 28th, 2022.

Version of this Privacy Policy: 2022 V1